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NACKA 
KOMMUN SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

Kommunstyrelsen 

§ 309 

Motion - Träningsbana för cricket 
Motion den 18 mqj 2020 av Ella Tegsten mfl. (SJ 

Beslut 

KFKS 2020/457 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige bifaller förslaget i motionen på så sätt att kultur- och fritidsdirektören 

ges i uppdrag att utreda möjligheten till att anlägga en tränings bana för cricket inom 
Fisksätra IP. 

Motionen är därmed färdigbehandlad. 

Ärende 
Motionärerna föreslår att Nacka kommun utreder möjligheterna till att anlägga en 
tränings bana för cricket i Fisksätraområdet. Motionen har behandlats av fritidsnämnden 

den 23 september 2020 som beslutade att föreslå kommunfullmäktige att bifalla förslagen i 
motionen på så sätt att kultur- och fritidsdirektören får i uppdrag att utreda möjligheten att 
anlägga en träningsbana för cricket i Fisksätraområdet. Enheten för strategisk 
stadsutveckling instämmer i lämpligheten att utreda förslaget inom Fisksätra IP och att 
effektivisera ytorna runt befintlig bollplan. 

Handlingar i ärendet 
Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 24 november 2020, §166 

Tjänsteskrivelse från enheten för strategisk stadsutveckling och planenheten, daterad den 
1 7 november 2020 
Bilaga 1 Protokollsutdrag från fritidsnämnden den 23 september 2020 § 78 

Bilaga 2 Tjänsteskrivelse från kultur-och fritidsenheten, den 1 september 2020 
Bilaga 3 Motion - Träningsbana för cricket (S) 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade bifall till arbetsutskottets förslag. I yrkandet instämde 
Mats Gerdau (M). 

Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det endast finns ett förslag till beslut - arbetsutskottets förslag 

- och finner att kommunstyrelsen har beslutat i enlighet med detta förslag. 

Protokollsanteckningar 
Mats Gerdau lät anteckna följande till protokollet för Moderaterna. 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdrags bestyrkande 

J ,.-· 
i!iJ?--

1 



NACKA 
KOMMUN 

70 ( 128) 
30 november 2020 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Kommunstyrelsen 

"Vi moderater har tidigare föreslagit att en cricketbana ska anläggas i Fisksätra, bl a i ett 

interpellationssvar från 2016 om den nya multihallen som är en av de stora 

idrottssatsningar som vi gör. Nu när vi lagt konstgräs på fotbollsplanen frigörs utrymme 

vid sidan av som kan göras om till en slagbur för cricket. Det är bra att vi breddar 

idrottsutbudet och tillför mer till Fisksätra." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur 
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